

The 7th Annual Genreal Meeting is scheduled at 14:30- 15: 00 on 30th April, 2016 (Saturday) held in IHMK together with “The Good Old Days” celebrating the 45th Anniversary of The Immaculate Heart of Mary Kindergarten, which starts from 13:00 – 17:30.

Apart from receiving and adopting the minutes of the 6th Annual General Meeting, there will be an election or voting a new council of IHMA (The 5th Council). Therefore, your attendance and vote are vital for the event. For details of the 7th AGM, please refer to the cover letter attached below.

Most importantly, we welcome the nomination of candidates running for the election of the 5th Council. Interested alumni complete the attached the nomination form and return it to us on or before *on or before 9th April 2016, either by Post (Address: 4 Jet Min Chuen Street, Shatin, N.T.) or by Hand.*

Please reserve time for such a great event! See you on soon!

聖母無玷聖心校友會第七次「周年大會」將於二零一六年四月三十日(星期六)，下午二時三十分至三時三十分，於聖母無玷聖心幼稚園舉行。當日，我們將同場舉行「聖母無玷聖心幼稚園 45 週年校友日」，時間為下午 1:00 – 5:30。

第七次「周年大會」除了由第四屆幹事會回顧過去一年及展望未來一年的工作外，亦會即場投票選出第五屆幹事會，故您的出席和一票是十分重要。有關詳情請見附信。

再者，第五屆幹事會幹事選舉現已正式接受報名及提名，有興趣競逐幹事會選舉的校友，請填妥附上之提名表格，於 2016 年 4 月 9 日前，以郵寄或親身方式交回校友會。

我們期待跟您會見，四月三十日見！